
Til stades:

Oddvar Hægeland (2017-2018) 
Sigrun Lønning Solvang (2017-2018) 
Øystein Kvamme (2017) 
Sigrid T. Lofstad (2017) 
Tone Fosse (2. vara 2017-2018)

Kviteseid 24. januar 2018

Referat frå styremøte onsdag 24. januar 2018 kl. 1800

Opning ved Sigrun.

Sak 1/18: Godkjenning av referat frå styremøte 29. november 2017
Vi gikk gjennom referatet og sakene der. Det blei godkjent med merknad om at det 
er ønskeleg at det blir sendt ut til styremedlemma tidlegare.

Sak 2/18: Planlegging av årsmøte 4/2. Ansvarsfordeling
Moment:

• Tidspunkt: Sundag 4/2 kl. 16
• Opplegg: Engasjere Kristine, Inger og Hanne til å passe borna oppe. 

Sigrun spør
• Mat: Pizza og kaffi/kake. Øystein spør (Grutle, Kvalbein, Songe, Holm, 

Fosse; A. Solvang). Oddvar bakar skuffekake
• Leiing: Sigrid
• Saker med ansvarsfordeling

• Opning: Lesing av brevet frå Hammerich. Sigrun
• Val av referent og protokollunderskrivarar: Oddvar + to til å 

underskrive valt i møtet
• Årsmelding: Oddvar
• Rekneskap: Magnus (Oddvar spør). Spør også om han held fram 

som kasserer
• Val til styret: Ane og Anlaug
• Val av valgkomite (Sigrun spør Ane og Anlaug om å helde fram), 

vaktmeisterfunksjon (Sigrun spør), revisor (Sigrid spør Gunnhild)
• Kollekten på sundagstreffa (evt. også sende ei ekstragåve til 

Jakobs Hus)
• TenTro: Kven kan vi engasjere som ein betalt jobb? Årsmøtet må 

avgjere om vi skal tilsette nokon til borne- og ungdomsarbeidet. 
Sigrun snakkar med Åsbjørg og evt. Minde. Vi spør Magnus om 
vi har råd til ei stilling og kor stor ho kan vere (Oddvar spør)



• Samtale om arbeidet: Info i forhold til smågrupper. Lodde 
stemninga

• Eventuelt

Sak 3/18: Sal av brakka på Passpå
Pollestad har tatt kontakt om eit evt. sal. Kva med paintballutstyret? Kven kan ta 
ansvar for å ordne eit sal til Pollestad?
Vi må finne ein verdi på både brakka og utstyret. Forslag om 25 000 for alt. Øystein 
tar ansvar for å sjekke ut saman med Sverre. Oddvar snakkar med Pollestad om at 
vi er i ein prosess. 

Sak 4/18: Status fellesmøte i veke 10
Kva skal vi som kyrkjelyd gjere og ha ansvar for? Vi veit at Geir Johannessen kjem 
som talar. Det er eit fellesansvar å ordne songkrefter. Det er ikkje på plass. Forslag 
om å spørje Sigrun Kvamme. 

Sak 5/18: Eventuelt
Ønske om å kjøpe inn teleslynge. Øystein og Anders undersøker og får fullmakt til å 
installere det.
VIPPS: Oddvar snakkar med Magnus om å få det på plass. 
Oddvar tar kontakt med VTB for å ordne ny annonselogo.
Oddvar set opp møteliste på stativet ute.
Sigrun spør Grutle om å overta driften av FB-sida.

Oddvar Hægeland, sekretær


